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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

IX. VOLEBNÉ OBDOBIE 

______________________________________________________________________________________  

  

Z Á P I S N I C A 

  

napísaná dňa 15. marca 2023 na 5. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, uskutočnenom v Galérii  Mestského 

úradu v Spišských Vlachoch. Primátor mesta Spišské Vlachy Vladimír Baloga privítal poslancov MsZ 

a ostatných prítomných. 

  

Prítomní:  

Primátor mesta:                         Vladimír Baloga 

Prednostka MsÚ:                       Mgr. Marta Tomašková 

Prítomní poslanci MsZ:   Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Juraj Jánošík – prišiel o 15:52, Ing. Svetlana 

Kočišová, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Mgr. Darina 

Dzurilová, Jozef Šiška  

 

Ospravedlnení poslanci MsZ: Bc. Dávid Labaš – ospravedlnený 

                                                                              
Hlavný kontrolór:    Mgr. Margita Šefčíková                                                                            

Zapisovateľ:            Mgr. Valéria Bašistová                                                          

 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

Začiatok rokovania:        15,36 hod.                                                                                                                         

Ukončenie rokovania:     18,18 hod.  

  
 

Priebeh rokovania:  

 

K bodu 1: Otvorenie  

Priebeh rokovania: K bodu 1: Otvorenie  zasadnutia 

– určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

– voľba návrhovej komisie MsZ 

Primátor mesta navrhol zloženie návrhovej komisie, určil overovateľov zápisnice a zapisovateľku.  

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Svetlana Kočišová  

členovia: Milan Biroščák 

určuje za overovateľa zápisnice: Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Viliam Grega 

skrutátora: Ján Baloga, Jozef Šiška 

určuje za zapisovateľku: Mgr. Valériu Bašistovú 

 

Primátor mesta - dal hlasovať k bodu č. 1 Otvorenie – voľba návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch (uzn. v prílohe). 

 

 

 

                           



2 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Mgr. Darina 

Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík – neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 70/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania 

 

Primátor mesta – dal hlasovať o zverejnenom programe rokovania Mestského zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová, Ing. Svetlana Kočišová  

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 71/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – podal pozmeňujúci návrh na vypustenie bodu č. 7. Návrh na predaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Baloga. 

p. Biroščák - doplniť  bod sledovanie projektov od výzvy až po ukončenie. 

Primátor mesta - dnes sme to plánovali prejednať v bode rôzne, správa o stave projektov. 

Mgr. Šefčíková HKM – zaradiť tento bod samostatne by malo opodstatnenie ak by bol k nemu spracovaný 

materiál v rámci ktorého by ste prijímali uznesenie. ak je to len vo forme informácie ústnym podaním, 

nebude prerokovaný konkrétny materiál, tak pri dnešnom zastupiteľstve by postačovalo napr. v bode rôzne 

aby ste si prešli jednotlivé informácie k projektom.  

Ing. arch. Čurilla - už keď máme projektového manažéra, on by mal na každom zastupiteľstve mať 

pripravený materiál. 

Mgr. Šefčíková HKM - sama som navrhla primátorovi, aby sa vypracoval materiál, ktorý by sa aktualizoval, 

dopĺňal a prehodnocoval, aby ste to mali písomne zachytené v akom stave, ktorý projekt je. Ak bude k tomu 

spracovaný materiál, tak bude vhodné ak to bude samostatný bod, kde prijmete aj uznesenie, kde by ste príp. 

mohli niečo navrhovať a pod.  

Primátor mesta - áno, chceme aby spracoval materiál, ktorý sa bude priebežne aktualizovať. Do ďalšieho 

MsZ dať úlohu, aby pripravil správu. Dnes bude info v bode rôzne.  
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Primátor mesta – dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu k bodu č. 2 Schválenie programu rokovania: 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Mgr. Darina 

Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 72/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

  - určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

  - voľba návrhovej komisie MsZ 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pripomienky občanov 

4. Správa o plnení uznesení 

5. Návrh príloh č. 1 k VZN č. 1/2022 na rok 2023 

6. Schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce 

7. Schválenie Zmluvy o poskytovaní poradenstva a služieb 

8. Informácia o zmenách Organizačného poriadku Mestského úradu v Spišských Vlachoch 

9. Návrh na prenájom bytového priestoru vo výlučnom vlastníctve Mesta Spišské Vlachy na ulici 

    SNP 72/19 

10. Návrh na prijatie úveru 

12. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2023 

12. Správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Spišské Vlachy ku 31.12.2022 

13. Činnosť komisií – výstupy 

14. Rôzne 

15. Interpelácie 

16. Záver 

 

 

 

K bodu č. 3 Pripomienky občanov  

  

Ing. arch. Čurilla – rodina Koperdanová by vedela zadarmo poskytnúť exponáty pre vytvorenia múzea 

poľnohospodárskych strojov. Mohli by sme v meste zriadiť takúto výstavu, napr. Traktorka. Ďalej 

v súvislosti s ulicou Slobody sa pýtajú občania na chodník, kedy sa doplní svetlo. Ešte jeden občan sa pýtal 

akým spôsobom je prideľovanie keď má záujem o drevo z mestských lesov, či je na to nejaký kľúč? 

Prebehla krátka diskusia poslancov. 

Primátor mesta - potrebujeme zoznam čo nám ponúkajú, prezentáciu, nech pripravia taký jednoduchý 

materiál. Môžu to prísť na  MsZ prezentovať. Či je to zrenovované, alebo to treba zrenovovať. 

p. Šiška – oni to opravujú. 
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Primátor mesta – osvetlenie a chodník ul. Slobody dať to do komisie a preveriť či tam sú stĺpy. Čo sa týka 

toho dreva neviem, preveríme aké sú nastavené pravidlá. 

 

O 15:52 prišiel poslanec Ing. Juraj Jánošík. 

 

Mgr. Dzurilová - rozmiestnenie odpadkových košov po meste. 

Primátor mesta - plánuje sa v rámci jedného projektu zelená infraštruktúra, malo by pribudnúť pár košov. 

Zopár ich je na Traktorke vieme ich dať naspäť, registrujeme to, budeme to riešiť. 

p. Biroščák – ohľadom košov p. Tomčovčík vie nám vyrobiť z plechu, napr. materiál kúpi mesto a s ním sa 

dohodne o práci. Jedná sa o tie vymeniteľné plechové nádoby. 

Primátor mesta - len nevieme či máme tie kamenné základne, preveríme kde sú koše. 

Mgr. Dzurilová - čo sa týka regulácie Žehrice. 

Primátor mesta – povodie Hornádu a Bodvy. 

Mgr. Dzurilová - máme s nimi nejakú zmluvu, alebo ich treba žiadať, alebo akým spôsobom. 

Primátor mesta - predpokladám, že im vyplýva pravidelná údržba. Viem, že je s tým obrovský problém, lebo 

aj v minulosti pri povodniach bol problém zohnať kapacity z Povodia, môžeme ich osloviť aby to vyčistili, 

uvidíme akú nám dajú odpoveď. 

Mgr. Dzurilová - máme nejaké páky na udržiavanie čistoty zo strany na Vajanského ulici smer Žehrica, breh 

aj celý potok? 

Primátor mesta – je tam nejaký úsek, ktorý treba vyčistiť? 

Mgr. Dzurilová - od mosta smerom na Krompachy až po druhý mostík. 

Primátor mesta – oslovíme povodie. 

p. Biroščák - Jarná ulica -  vybraté panely a plán kosenia. Ďalej Cintorínska ulica tam sa urobila cesta, ale 

chodník je tam vynechaný z projektu, občania sú nespokojní, že nie je urobený chodník okolo cesty. Ďalej 

na cintoríne, aby bol zákaz vozidlám nakoľko tá dlažba a obrubníky sú poškodené a chodník sa rozpadá. 

Ďalej Mlynská ulica prepad pred p. Vilkovou, cesta praská, či sa nedajú vystriekať tie praskliny. 

Primátor mesta - to musíme dodávateľsky. 

p. Biroščák – bol povolený prerub asfaltu na prívod elektriny a plynu a sú sťažnosti. 

Primátor mesta - ak to kopali vo vlastnej réžii musia to dať do pôvodného stavu. Ak to robil dodávateľ treba 

ho vyzvať, aby to dal do pôvodného stavu. Kde je to? 

p. Biroščák – Mlynská ulica pri Tomčovčíkovi smerom hore k Sabolovi. Ďalej sa tam teraz čistil kanál pred 

pána Celeca, tam sa teraz navozil makadam, a keď príde búrka zhora od Sabola steká dole a znovu bude 

kanál upchatý. Treba ten makadam vyasfaltovať. Pred Zabielnym tú šachtu by trebalo urobiť tak, že keď ten 

makadam príde nešiel rovno do kanála, ale taký septik, že sa to dá vyčistiť. 

Primátor mesta – popreverujeme tieto veci. 

p. Biroščák - stromy vyrúbať, lebo zasahujú do drôtov mestského rozhlasu ul. Mlynská pri Sabolovi. 

Primátor mesta – vyrúbať stromy to je na životné prostredie, ak im nedáme dôvod, nepovolia nám len tak 

vyrúbať stromy. Možno orezať. 

Ing. Kočišová – pripomienka občana – p. Weinper Tomáš ul. 1. mája sťažuje sa na cestu, je to tam vysypané 

kamienkami, stojí tam voda. 

Primátor mesta - neviem či je to pozemok mestský. Čo sa týka opravy cesty vedeli by sme ísť do projektov, 

kde sú mestské cesty. Musí to byť na našom pozemku, nesmieme tam plánovať rekonštrukciu kanalizácie, 

neviem či je tam v pláne kanalizácia, prípojky isto. 

p. Šiška - nevieme použiť tie panely pri Hornáde na zrovnanie tej cesty, je to materiál, ktorý reálne máme 

a nemusíme ho kupovať. Či máme mechaniku na to, aby sme to tam dali. 

Ing. Dzurila – Tajovského, Kukučínova a časť 1. mája nie sú vysporiadané pozemky. Ďalej pod tými 

nánosmi kameňov je asfalt.  

Primátor mesta – pokúsime sa ju provizórne opraviť s frézovaným materiálom, ktorý sa dá tak použiť, bude 

to lepšie.  
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p. Šiška – pripomienka od pána Kľučara, sťažoval sa na hluk a neporiadok v okolí Večierky a jeho domu, či 

to vieme riešiť MOPS-kami v piatky, soboty od 19.00 – 22.00 hod.  

Primátor mesta – už to riešime, bol už aj za nami. 

Prednostka MsÚ – MOPS sú tam v piatok a sobotu. 

Primátor mesta – budeme sa snažiť. 

p. Šiška – ak tam už nebudú MOPS nech p. Kľučár kontaktuje políciu. 

p. Biroščák – je tam aj kamera pri Kľučarovi. 

Primátor mesta - mesto nemôže pokutovať, polícia má prístup k tým kamerám, čiže treba kontaktovať políciu 

keď má problém po 22.00 hod.  

Mgr. Dzurilová - spodná časť ul. Fabiniho tiež sa sťažovali ľudia, že tam chodia deti, robia tam neporiadok.  

Primátor mesta - medzi Žehricou a Fabiniho? 

Mgr. Dzurilová – áno. 

Primátor mesta – nech sa členovia MOPS prejdú tým smerom, ak je to po 22.00 hod. mala by to riešiť polícia. 

p. Baloga – otázka od občana - či sa bude dokončovať cesta na Zahure,  a či Mestské lesy len ťažia, alebo aj 

vysádzajú. 

p. Šiška – tam je na to zákon na to dokedy sa musí vysadiť, myslím, že tam je do 3 rokov od holorubu, 

preseká sa a nechá sa prirodzený prírastok, plus nejaké vysádzanie. Keď teraz vyťažili, tak o tri roky tam 

musí byť vysadený strom. 

Primátor mesta - sú plány na výsadzby, oni to musia mať. Nie všetko čo občania nevidia, sa nedeje. 

Vieme sa na to pozrieť. Môžeme prizvať riaditeľa mestských lesov na zastupiteľstvo. Cesta je v pláne, 

snažíme sa zistiť ako je klasifikovaná cesta, či je to lesná cesta, miestna, alebo mestská, lebo od toho závisí 

financovanie, je to náš pozemok do určitého bodu. Prvý úsek je majetok železníc aj nadjazd. Do rokovania 

s nimi pôjdeme, a ten ďalší úsek potom podľa toho na koho pozemku to je. Mestské je od toho železničného 

nadjazdu až po to opravené. Neviem ako to je ďalej od mestskej chaty, to musíme prezistiť. 

Je to 1,3 km, je to v pláne. 

 p. Biroščák – začiatok Fabiniho je tam povolenie na výstavbu rodinného domu, v susedstve je Pastiereň. 

Mala byť úprava múra, zatiaľ nie je, bol prísľub z mesta, že to bude urobené. 

Primátor mesta - asi pred dvoma týždňami som poveril pracovníkov na údržbe, aby to boli obzrieť čo treba, 

aby sa to urobilo skôr ako on začne. Vieme o tom, riešime to. 

 

 

K bodu č. 4 Správa o plnení uznesení 

 

 

Ing. Kočišová – informovala o uzneseniach zo zasadnutia MsZ 22.12.2022 je stále v plnení uznesenie č. 25, 

z predchádzajúceho MsZ zo dňa 15.2.2023 sú v plnení uznesenia č. 53/IX/2023, 58/IX/2023, 59/IX/2023, 

60/IX/2023, 61/IX/2023, 62/IX/2023, 63/IX/2023, 64/IX/2023, 69/IX/2023, ostatné sú splnené. 

p. Šiška - zostali tam nejaké uznesenia v plnení po bývalom vedení mesta? 

Mgr. Šefčíková HKM - nejaký čas sa nevyhodnocovali uznesenia, je potrebné sa vrátiť k posledným 

zastupiteľstvám. 

Ing. Kočišová – pozriem to. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 4 Správa o plnení uznesení: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 
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Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš – neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 73/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 5 Návrh príloh č. 1 k VZN č. 1/2022 na rok 2023 

 

 

Ing. Dzurila – materiál je prílohou č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Spišské Vlachy č. 1/2022 

o financovaní základnej umeleckej školy, materskej školy a školských zariadení zriadených na území mesta 

Spišské Vlachy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy. Na tento rok máme schválené 

koeficienty, avšak boli schválené ešte predtým ako štát upravil svoj rozpočet, tým pádom sa riešilo 

provizórium. Bol predpoklad, teraz už máme presné čísla. Počet žiakov sa nemenil k 15.09.2022, akurát 

výška jednotkového koeficienta na žiaka. Súčasný návrh zodpovedá stavu, ktorý upravuje nariadenie. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 5 Návrh príloh č. 1 k VZN č. 1/2022 

na rok 2023: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš – neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 74/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 6. Schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce 

 

 

Primátor mesta – o tomto materiáli sme rozprávali na minulom zastupiteľstve, je to materiál, ktorý je 

nevyhnutný pre mesto, ktorý mal byť schválený do konca minulého roka, nebol. Vznikli nám z toho 

problémy, prišli sme min. o jeden projekt. Tento materiál podmieňuje  uchádzanie sa o akýkoľvek projekt. 

Zámer bol schválený na minulom zastupiteľstve, teraz ste dostali materiál, ktorý je potrebný schváliť, aby 

sme sa mohli odraziť a pohnúť čo sa týka projektov. Má niekto niečo z poslancov? Ak nie, tak nech sa páči 

p. PaedDr. Satmáryová, DSc. k bodu č. 6. 

PaedDr. Satmáryová DSc. – chcem sa opýtať či ste stotožnení so všetkým čo sa tam píše? 

Primátor mesta - konkrétne? 

PaedDr. Satmáryová, DSc.  - strana č. 17 o Spišských Vlachoch, tie prírodné zdroje nie sú o Spišských 

Vlachoch. 

Primátor mesta – bude viac tých pripomienok? 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - áno. 

Mgr. Šefčíková HKM - možno by bolo dobré tieto pripomienky dať písomne, aby sa dalo k tomu vyjadriť, 

pretože neviem kto tu je odborník na prírodné zdroje, aby to vedel adekvátne zhodnotiť. 
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PaedDr. Satmáryová,  DSc.- netreba byť odborník, aby som vedela povedať, že mesto Spišské Vlachy neleží 

v okrese Košice – okolie.  

Mgr. Šefčíková HKM - preto hovorím pomenovať nedostatky konkrétne. 

Primátor mesta - áno mohli sa stať preklepy, alebo sme si nevšimli nejaké technické veci. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.  - taktiež plánované investície, tam je na opravu mostov v meste milión, to je na 

dva mosty veľa, pretože ostatné mosty nie sú v našej správe. V našej správe je most, ktorý je za Haniskom 

a most pri MŠ. Zahurou sú všetky mosty opravené. 

Primátor mesta -  my máme v správe aj niekoľko lávok. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - ďalej oprava zdravotného strediska, zdravotné stredisko nie je v našom majetku. 

Predpokladala som, že ste mali k tomu nejaké sedenie k vyhodnocovaniu toho celého návrhu.  

Primátor mesta - ja som predpokladal, že k 31.12.dostanem hotový Plán hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - my sme to riešili v lete, len posledné MsZ bolo v júli a 3x bolo neuznášania 

schopné. 

Mgr. Šefčíková HKM - nič nebránilo tomu, aby bola zadaná zákazka, tá cena neprekročila kompetenciu 

primátora rozhodnúť o niečom takom a iba by si splnil zákonnú povinnosť.  

PaedDr. Satmáryová, DSc. - bez uznesenia nie. 
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Mgr. Šefčíková HKM - poslanci schvaľujú, to neznamená, že sa prípravne práce nemôžu urobiť predtým, 

než budú rozhodovať poslanci.  

Primátor mesta - je ho možné upravovať aj v priebehu 6 rokov, je to plán, vždy sa dáva do plánu niečo 

naviac, lebo je to lepšie ako niekde niečo zabudnúť, nedať a potom je to oveľa komplikovanejšie ako 

nespraviť to čo je v tom pláne. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - ale rozpočet sa bude meniť. Ešte v uznesení treba opraviť Program 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja. 

Ing. arch. Čurilla – v posledných dvoch zastupiteľstvách nebol to bod programu. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- riešili sme to na komisii. Do konca roka 2022 bol ten čo bol schválený. 

Primátor mesta - ale do konca roka 2022 musel byť schválený nový, tam bol problém ten, že to nebolo. 

Jednoducho skončil plán a nebol žiadny. Čiže teraz sme museli narýchlo zadávať zákazku, prišli sme o jeden 

projekt. Každopádne ten materiál už je, opravia sa technické veci a nepresnosti, ďakujem za upozornenie.  

Ing. Grega  - nemôžeme podmieniť uznesenie schválenia tým, že sa opravia tie chyby? Alebo je to potrebné? 

Mgr. Šefčíková HKM – nie je to potrebné, pretože samozrejme tie chyby sa opravia. 

Prednostka MsÚ - treba zohľadniť situáciu v akej rýchlosti vznikal. 

Primátor mesta - môj návrh je, že tie chyby sa opravia, nie sú tak závažné. 

Mgr. Šefčíková HKM - prijatie uznesenia s výhradou alebo podmienkami by spôsobovalo  komplikácie. 

Podmienka by mi pripadala dosť nezrozumiteľná, nebolo by to jasné. K takémuto programu by malo byť 

uznesenie, kde by bolo napísané, že mestské zastupiteľstvo schválilo, aby nebola spochybniteľná jeho 

platnosť.  

Prednostka MsÚ – zdôrazňujem znova, že sme mali veľmi málo času na to, nemali sme dostatočný časový 

priestor a boli sme naozaj pod veľkým tlakom, aby sme to stihli do tohto zastupiteľstva. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 6 Schválenie Programu 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 
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Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 75/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

 

K bodu č. 7. Schválenie Zmluvy o poskytovaní poradenstva a služieb 

 

 

Primátor mesta – o tomto bode sme rozprávali na pracovnom stretnutí, ide o zmluvu na dobu určitú, na rok, 

bude platiť nasledujúci deň od zverejnenia, materiál ste videli. Budú zastrešovať komplet projekty a výzvy, 

ďalej spolupracovať s našim projektovým manažérom. 

Mgr. Šefčíková HKM - navrhujem precizovať uznesenie, odporúčam tam doplniť na aké obdobie sa uzatvára 

a sumu. To znenie zmluvy je už konečné? 

Primátor mesta - takto to bude podpísané, len treba upraviť dátum. 

Mgr. Šefčíková HKM - nemusíme konkretizovať ten dátum, lebo tam je to dané zákonnou úpravou, že  

zmluva bude účinná až po zverejnení, len to uznesenie by som navrhovala upraviť lebo je strohé. 

p. Šiška - tak tam doplníme dátum platnosti po dobu jedného roka.  

Mgr. Šefčíková HKM – navrhla doplniť do uznesenia text - uzavretie Zmluvy o poskytovaní poradenstva a 

služieb na obdobie jedného roka od účinnosti zmluvy s pravidelnou mesačnou odmenou vo výške 690,- € 

bez DPH, 828,- € s DPH. 

Primátor dal slovo p. PaedDr. Satmáryovej, DSc.. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – bod č. 4.9 zmluvy by som navrhovala odstrániť, pretože je to právny nezmysel.  

p. Šiška - Zmluva sa stáva platnou a účinnou jej podpisom zmluvnými stranami. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - zmluva sa stáva platnou podpisom a účinnou až zverejnením v CRZ. 

Mgr. Šefčíková HKM – poslanci neschvaľujú samotnú zmluvu, predmetom uznesenia je zmluva na obdobie 

jedného roka za úhradu, teda len jej podstatné náležitosti. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - nemôžete schváliť zmluvu kde je hlúposť napísaná. Bod č. 4.9 buď vypustiť, 

alebo ho doplniť.  

Mgr. Šefčíková HKM - ten bod je tam naviac a to znenie sa bude samozrejme precizovať, pretože je tu 

viacero nedostatkov, ktoré nie sú aktuálne, napr. bod 3.1 kde je napísané obdobie platnosti, t. j. od 01.02.2023 

do 31.01.2024 už neplatí, keďže sa schvaľuje na obdobie jedného roka od účinnosti. Veci, ktoré nesedia sa 

budú opravovať. 

Primátor mesta - cenová ponuka prišla skôr a zastupiteľstvo je až teraz. 

Mgr. Šefčíková HKM - poslanci schvaľujú súhlas na uzavretie zmluvy na obdobie jedného roka s konkrétnou 

cenou, ktorej obsahom bude poskytovanie určitej činnosti na ktorej ste sa dohodli. Neschvaľujú každé jedno 

ustanovenie tej zmluvy, čiže je nezmyselné prijímať teraz nejaké pozmeňujúce návrhy k zmluve, ktorej 

znenie sa bude tak či tak precizovať, pretože evidentne sú tam nedostatky.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7 Schválenie Zmluvy o poskytovaní 

poradenstva a služieb: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 
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Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 76/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

 

 

K bodu č. 8 Informácia o zmenách Organizačného poriadku Mestského úradu v Spišských Vlachoch  

 

 

Primátor mesta – k tomuto bodu - došlo k vytvoreniu jedného pracovného miesta, ktorým je pozícia 

projektový manažér. Dá sa povedať, že toto je jediná zmena kedy došlo k vytvoreniu nového miesta. 

Žiadne iné miesta sa nevytvárali nové, ak má niekto otázky pýtajte sa. 

Ing. Jánošík - chcel by som sa spýtať na koľko percent, alebo na aký je úväzok ten projektový manažér a ešte 

sa chcem spýtať na tých dvoch pracovníkov na údržbe, či tam je tiež navýšenie. 

Primátor mesta – úväzok je 100 %, k druhej otázke tam nedošlo k navýšeniu, tam došlo k nahradeniu tak 

ako došlo k nahradeniu na podateľni, na daniach. To bola náhrada za pána Helcmanovského, tam nebolo 

navýšenie, nevytváralo sa tam miesto, iba sa rozšírila pracovná náplň. 

p. Šiška - keď môžem otázku k organizačnej štruktúre, upratovanie oddelenie organizačno-správne a 

sociálnych vecí a potom kultúra a šport upratovačka, či je to správne. 

Prednostka MsÚ - áno to je kultúrny dom a to je druhá pracovníčka, roznáša poštu a má upratovanie celého 

kultúrneho domu. 

Primátor mesta - nie je vylúčené, že sa bude štruktúra ešte v budúcnosti meniť, je to živý proces. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8 Informácia o zmenách 

Organizačného poriadku Mestského úradu v Spišských Vlachoch: Mestské zastupiteľstvo v Spišských 

Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 77/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 9 Návrh na prenájom bytového priestoru vo výlučnom vlastníctve Mesta Spišské Vlachy na 

ulici SNP 72/19 

 

 

Prednostka MsÚ - Mestu Spišské Vlachy boli doručené 3 žiadosti týkajúce sa nájmu mestských bytov. 

Žiadateľka Miroslava Spišáková žiada o pridelenie nájomného bytu nachádzajúceho sa v bytovom dome na 

ul. SNP č. 72/19, ktorého výlučným vlastníkom je prenajímateľ mesto Spišské Vlachy. Byt, o ktorý sa 

žiadateľka uchádza, sa nachádza na 3. N.P. bytového domu. Ide o trojizbový byt č. 9 o výmere 80 m². 

Druhú žiadosť podal Ján Suchý s manželkou, ktorí žiadajú o pridelenie nájomného bytu na ul. SNP 72/19 

resp. výmenu nájomného bytu (keďže si už na uvedenej adrese prenajímajú iný nájomný byt), ktorý je vo 

výlučnom vlastníctve mesta Spišské Vlachy. Nehnuteľnosť, o ktorú prejavili žiadatelia záujem je umiestnená 

na 2. N.P. bytového domu na ulici SNP sup. č. 72. Ide o trojizbový byt č. 4 o výmere 80 m². 
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Poslednú žiadosť podala žiadateľka Adriana Krzeminská a Juraj Berger, ktorí sa uchádzajú o prenájom 

nájomného bytu v bytovom dome na ul. SNP 72/19. Predmetný nájomný byt sa nachádza na 3. N.P. bytového 

domu. Ide o trojizbový byt č. 8 o výmere 80 m². Bolo to prerokované na sociálnej komisii.  

p. Šiška – boli iba tieto tri žiadosti? 

Prednostka MsÚ - áno, boli iba tri žiadosti. 

Ing. Jánošík – za sociálnu komisiu, preberali sme to, bola v podstate ešte jedna žiadosť, ale medzitým si 

našla ubytovanie. Komisia odporúča schváliť tieto prenájmy. 

Ing. Grega - a máme ešte v meste nejaké voľné byty? 

Prednostka MsÚ - momentálne tým, že by sme obsadili tieto tri byty, tak máme všetko obsadené. Všetci traja 

žiadatelia spĺňajú zákonné podmienky na pridelenie bytu. 

Ing. Grega - ešte sme riešili keď sa pripravoval rozpočet, že za jeden byt sa neplatilo. 

Ing. Jánošík – ten sa ide teraz prenajímať. 

Primátor mesta - my si nemôžeme dovoliť mať prázdne byty. 

Mgr. Šefčíková HKM – sú pripravené tri uznesenia, odporúčam hlasovať o každom samostatne. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Návrh na prenájom bytového 

priestoru vo výlučnom vlastníctve Mesta Spišské Vlachy na ulici SNP 72/19: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 78/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Návrh na prenájom bytového 

priestoru vo výlučnom vlastníctve Mesta Spišské Vlachy na ulici SNP 72/19: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 79/IX/2023 bolo schválené.  
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Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Návrh na prenájom bytového 

priestoru vo výlučnom vlastníctve Mesta Spišské Vlachy na ulici SNP 72/19: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 80/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 10 Návrh na prijatie úveru  

 

Primátor mesta – tento bod sme si prešli na pracovnom rokovaní, otváram k nemu rozpravu. Tento úver je 

plánovaný použiť na: vyplatenie faktúry - spoluúčasť pri projekte Atletický ovál na Základnej škole, tepelné 

čerpadlá na ZŠ SNP, nevyplatená faktúra pre pána Lazora, potom je tam spoluúčasť na stavbe Novostavba 

MŠ, detské ihrisko na sídlisku 9. mája, spoluúčasť pri obnove ciest – Jilemnického, Hviezdoslavova, 

Hornádska, chodníkov. To sú všetko projekty už rozbehnuté. Ďalej spoluúčasť pri stavbe cyklochodníka 

Zahura, ďalšia položka - je potrebné vyregulovať kúrenie na ZŠ Komenského 6 nakoľko teraz to funguje 

tak, že ak chcú vykurovať jeden pavilón, vykurujú všetky - celú školu. Potrebujeme to zregulovať, aby sa 

dal každý jeden pavilón regulovať samostatne. Momentálne je iba telocvičňa samostatne regulovateľná. 

Takisto máme havarijný stav kanalizácie v jedálni na ZŠ Komenského 6, tam sa tiež ráta s čiastočným 

použitím finančných prostriedkov z úveru, aby sa tá kanalizácia dala čím skôr opraviť, aby nedošlo 

k zhoršeniu stavu a nezvýšili sa náklady. Ďalej je to na projekt individuálnej bytovej výstavby na výkup 

pozemkov, infraštruktúru, prípojky, na projekty atď. Snažíme sa to vypracovať tak, aby sa nám po predaji 

pozemkov vrátili náklady, ktoré investujeme do výkupu, infraštruktúry, prípojky všetko čo sa toho týka, aby 

sme po predaji mali tieto financie vrátené. Ráta sa s realizáciou cesty na ul. Slobody ten úsek kde je teraz 

makadam s obrubníkmi, takisto úseky na ceste Zahurou, ďalej sa tam ráta s projektom obnovy 

a rekonštrukcie Rudoľovej záhrady, kruhového objazdu, parku pri Evanjelickom kostole. V neposlednom 

rade ďalší krok vybudovania ČOV, stojíme na projektovej dokumentácii, ak bude projekt  úspešný sú to 

oprávnené náklady čo sa nám vráti, resp. bude prefinancované z projektu. V podstate rozbehnuté projekty 

na ktoré potrebujeme vyplatiť spoluúčasť, sú vo výška zhruba 800.000 eur. Projekty, kde by sa mali vrátiť 

náklady, sú vo výške zhruba 375.000 eur. Zvyšok sú rezervy na nové projekty, ktoré by vyšli. Budeme sa 

snažiť ísť do projektov so spoluúčasťou 0 až 5%, nie 50 % a viac. 

Ing. Grega – na pracovnom stretnutí sme mali, že škôlka prebieha, tam nebola konečná suma spoluúčasti, 

môže byť viac alebo menej.  

Ing. Dzurila – to, čo je momentálne v tom napočítané, suma na škôlku je suma za predpokladu, že dostaneme 

tých 25 % od štátu. Ak nie, tak k tej sume pribudne ešte 250.000 eur, je tam nejaká rezerva. 

Ing. Grega – IBV pozemky môže byť zníženie, ale ešte sa to nezistilo? 

p. Šiška – za akú cenu to vieme vyjednať? 

Primátor mesta - stále je to v riešení, stále je to v schvaľovacom procese tých 25 %. V prvom rade to nemusia 

schváliť. Je taká informácia, že čo sa týka škôlok tak sa snažia, na druhej strane nemusí to byť  25%. Musím 

podotknúť, ak by došlo k nejakým problémom - problém vznikol už minulého roku ako som už spomínal, 

neboli vyrokované dodatky s firmou atď. Blížila sa lehota podania žiadosti o ten príspevok 15.12.2022 bola 

lehota, 13.12.2022 bolo ustanovujúce zastupiteľstvo, 14.12. som to dostal na stôl, a do 15.12. som to musel 

podpísať, chýbali tam prílohy, ktoré sme následne doplnili. Veríme, že to nie je problém, je to jediné čo sme 

mohli spraviť. Dúfame, že toto neovplyvní ich rozhodnutie, veríme že to prejde, potom uvidíme v akej výške. 
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Dúfam, že to bude 25 % ak nie, je tam 250.000 eur na dokončenie škôlky. To je to čo žiadame, verím že to 

prejde. 

Ing. Grega – potom IBV pozemky, zníženie o nejakú sumu to záleží od vyrokovania ceny? 

Ing. Dzurila – to záleží od toho, ako veľmi budeme rýchli, pretože ceny tých znaleckých posudkov niektoré 

sú staršie, niektoré sú novšie. Ľudia, od ktorých to chceme kúpiť, súhlasili s pôvodnou cenou, otázka je, či 

si to dovtedy nerozmyslia. Tam je prvá podmienka, že ak to bude za tú cenu, za ktorú súhlasili, tak bude 

nižšia suma. Ďalšia možnosť úspory je, že niektoré pozemky sú od Slovenského pozemkového fondu a ten 

ich na komunikácie vie poskytnúť bezodplatne na verejnoprospešný účel. Čiže keď sa bude cesta nachádzať 

na pozemku Slovenského pozemkového fondu je možné, že sa dá s nimi vyrokovať bezodplatne. Slovenský 

pozemkový fond akceptoval momentálne nižšiu hodnotu pozemkov ako by podľa trhových podmienok mala 

byť. Ak budeme tiež dosť rýchli a stihneme to od nich odkúpiť, bude to za nižšiu sumu. Ak nie, budeme 

musieť vypracovať nový posudok a zaplatíme viac. 

Primátor mesta – okrem tých súm, ktoré sú fixne dané na spoluúčasti ku prebiehajúcim projektom, boli 

ostatné sumy nadhodnocované, čiže verejné obstarávanie môže tie sumy skresať, takže to nakoniec môže 

byť menej. 

Ing. arch. Čurilla – ja len toľko, že je to vážna vec IBV, nám treba naozaj kompetentných ľudí, dobre 

premyslené kroky, preto by sme mali ísť na pracovné stretnutie s obcami, ktoré už majú za sebou tieto 

skúsenosti a vedeli by nám poradiť, aby sme sa vyhli problémom do budúcna, alebo zvážiť akou formou  

robiť túto investíciu. Určite to bude predmetom stavebnej komisie. 

Ing. Dzurila – je tam zmena oproti tomu, čo bolo predchádzajúce roky. Zmena sa týka formy poskytovania 

úroku a formy poskytovania úverových peňazí. Predchádzajúce roky sa schválilo na začiatku roka 

v rozpočte, že tam bude použité na jednotlivé projekty. Podľa nového to takto nemôže byť. Každý jeden 

projekt, vlastne peniaze z úveru sa môžu použiť na konkrétny účel, to samozrejme banka schvaľuje, ale tá 

najväčšia zmena je, že tie peniaze môžu byť zaradené do rozpočtu až vtedy, keď sa tá stavba, alebo výdavok 

bude realizovať. 

Primátor mesta – vždy sa budú čerpať peniaze až na konkrétnu vec, keď začne. Samozrejme, dá sa ísť na 

stretnutie atď., ale aj keď nám v tých obciach povedia malé, stredné veľké problémy budeme musieť zobrať 

úver na to, aby sme to kúpili. Toto je prvý krok, ak už na to budeme mať, že ich budeme môcť kupovať 

a realizovať tú stavbu, treba sa ísť poradiť, pozrieť. 

Ing. arch. Čurilla – vieš na čo narážam, že či existuje aj iná možnosť riešenia IBV, mesto sa zbaví a nechá 

vysúťažiť projekt a dá to robiť developerovi. Nemyslím si, že je to zlé riešenie. 

Primátor mesta – na margo developera poviem jednu vec, v prvom rade developer navýši cenu a v konečnom 

dôsledku to bude pre ľudí drahšie. 

Ing. arch. Čurilla - ide o čas. 

Primátor mesta - ale mesto keď predá pozemok, má za to peniaze, mestu je jedno či ten človek to postaví za 

tri mesiace, rok, alebo rok a pol, hovorím môj názor. 

p. Šiška - teraz už riešime praktickú vec využitia toho pozemku a nie čerpanie úveru. 

Ing. Jánošík – tie veci boli spomínané na pracovnom stretnutí. Zhruba tie veci, ktoré sú rozbehnuté treba 

nám tých 800.000 eur, IBV a ostatné 250.000 – 300.000 eur. To či by sme sa zbavili problému 

z krátkodobého hľadiska mesto by nemalo problém, lebo by to staval developer. Z dlhodobého hľadiska by 

určite ten problém prišiel, lebo tie pozemky by boli predražené, alebo stavby, ktoré by tam boli. Treba sa 

zamyslieť aj nad tým. Ja sa chcem opýtať či sa bavíme o tom úvere milión a pol, pretože je to maximálna 

suma, ktorú môže mesto zobrať, keďže sa blížime k zadlženosti 60 % čo je kritická hranica. Zaujímalo by 

ma či nám banka taký úver poskytne, či to budeme schopní splácať a keď zrátam tých 800.000 eur, ktoré 

nutne potrebujeme a zhruba tých 300.000 eur, ktoré by mohli ísť na IBV a na ostatné veci mi to vychádza 

menej ako milión a pol. Či ideme na maximum a uvidíme, alebo sa budeme radšej držať takej rozumnejšej 

sumy. 

Ing. Dzurila – banka nám poslala, že áno, spĺňame. Môžeme ešte niečo viac, ale milión a pol je v pohode. 

Takisto aj čo sa týka splátok, máme už konkrétnu ponuku. Čo sa týka tej výšky, to že bude schválená taká 

výška úveru neznamená, že úver sa hneď berie.  

Ing. Jánošík - ale úroky budú nastavené na takú sumu? 

Ing. Dzurila - úroky sú ako aj pri predchádzajúcom tak nastavené, z toho, čo sa vezme, sa platí vyšší úrok. 

To, čo je kvázy ako rezerva, z toho je dosť malý úrok. Čo sa týka splácania, začneme splácať hneď v ten 

mesiac, keď vezmeme prvú splátku. 

p. Šiška - čo sa týka zadlženosti, približne od 60 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho 

rozpočtového roka, vieme číslo? 

Primátor mesta – 59 %. 
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Mgr. Šefčíková HKM – tieto údaje sú aj v správe, ktorú som predkladala k úveru, tam sú zhodnotené tri 

alternatívy, samozrejme nemohla som prepočítať výšku ročných splátok pretože to nevieme, to sa osobitným 

spôsobom vypočítava. Zadlženosť sa pri maximálnej sume blíži už k hranici celkovej maximálnej sumy dlhu. 

Tam už treba byť veľmi opatrní, mesto už potom pri čerpaní si musí určitý pozor dávať.  

Primátor mesta  – čo sa týka výšky zopakujem čoho sa to týka: tepelné čerpadlá, vyplatenie atletického 

oválu, faktúra pánovi Lazorovi, Materská škôlka, detské ihrisko na ul. 9 mája, tri ulice plus chodníky oprava 

ciest a chodníkov, cyklochodník Zahurou, regulácia vykurovania na ZŠ Komenského 6, oprava kanalizácie, 

IBV, všetky náklady na IBV, cesta ul. Slobody, cesta Zahurou, projekty Rudoľová záhrada, kruhový objazd, 

park pri Evanjelickom kostole, projektová dokumentácia na ČOV. To celé vychádza nadhodnotene na 1 

387.000 eur, tých 110.000 eur je taká rezerva a s tým, že z tých 1 387.000 eur je predpoklad refundácie 

375.000 eur. Bavíme sa zhruba o milióne, ktorý budeme musieť splácať. Jednoducho neexistuje možnosť, 

aby mesto čokoľvek spravilo z rozpočtu a hlavne tento rok keď sa bavíme o tom, že na každom mieste čo 

má mesto v správe -  Pastiereň, Tatran, Traktorka, mestský úrad, verejné osvetlenie, takmer všade sme stiahli 

za dva mesiace spotrebu kilowattov elektrickej energie aj na osvetlení, a napriek tomu ceny išli napr. z 1.500 

eur na 4.800 eur, 200 - 400 % je nárast všade. Všade sme ponížili spotrebu, všade nám cena narástla až do 

400-500 %, minulý rok boli náklady 120.000 eur  za elektrinu, teraz je to 60.000 za mesiac. Jediná šanca 

ako tieto projekty nevrátiť a niečo vybudovať, iná cesta ako cesta úveru nie je.  

Ing. Jánošík – keď sa dohodneme na úvere, len treba byť opatrní, aby sme sa vyhli nútenej správe, čiže 

dodržiavať zásady, ktoré sa dohodnú. 

Mgr. Šefčíková HKM - tie kritéria zákonné sú s nejakým ohľadom na podmienky jednotlivých obcí 

nastavené, čiže tých 60 % je niečo, čo by mala každá obec, mesto zvládnuť. Čiže ak sme v rámci týchto 

pravidiel a kritérií, tak je to ešte v zásade v poriadku, mesto to dokáže splácať. 

Ing. Dzurila – banka si tiež sťahuje všetky naše výkazy, ona tiež posudzuje, či mesto je schopné splácať 

alebo nie. Ak vyhodnotí, že mesto je riziko tak nám nedá úver. 

Mgr. Dzurilová - či by to bolo nevýhodné, keby sme ten úver rozdelili na dve časti, aké sú nevýhody tohto. 

Primátor mesta – to čo potrebujeme je tých 1 400.000 eur. 

Ing. Dzurila - môže sa stať, že keď zoberieme úver neskôr, bude vyšší úrok a druhá vec je za spracovanie 

úveru si banka berie províziu, čiže 3x spracujeme, 3x zaplatíme. Za každý úver je tam monitoring 0,1 % zo 

zostatkovej istiny - raz ročne sa platí, ak je jeden úver platí sa z neho, ak sú 3, platí sa 3x. Ďalej poplatok za 

poskytnutie úveru, plus sú tam ďalšie poplatky. 

Primátor mesta - z tých 1 387.000 eur by malo byť zhruba 380.000 eur refundovaných. Tiež v rozpočte, 

ktorý je na cesty, ak sa podarí preklasifikovať niektoré na miestne komunikácie by mala byť úspora. Zároveň 

cesta ul. Slobody by mala ísť cez projekt, tam to môže byť vďaka tomu tiež nižšia cena.  

p. Biroščák - existujú projekty cez mestské lesy, ktoré môžeme realizovať Zahuru, preklasifikovať cestu. 

Ing. Dzurila – a čo sa stane ak nám neschvália tých 25 %? Odkiaľ vezmeme 250.000 eur. 

p. Biroščák - preto prejsť každý jeden projekt. 

Ing. Dzurila – toto by sa už schvaľovalo pri konkrétnom čerpaní, konkrétny projekt za koľko, každá položka 

sa musí samostatne schvaľovať. 

Primátor mesta - jednoduchšie a výhodnejšie je pre nás teraz vziať celý ten balík, potom po častiach sa bude 

čerpať, schvaľovať sa bude každá jedna vec zmenou rozpočtu. Teraz len budeme mať zdroj, z ktorého sa 

bude postupne čerpať stále zmenou rozpočtu. 

Ing. Grega - takže mi požiadame banku, aby nám toľko peňazí poskytla, vyčlenila, ale čerpať budeme stále 

zvlášť. 

Primátor mesta – áno. 

p. Šiška – ja ešte Michal zaujíma ma, čo sa stane, keď nenačerpeme žiaden úver. Nech je známe, že 

potrebujeme teraz na projekty, ktoré sú realizované, alebo dokončujeme na ktoré potrebujeme 800.000 eur, 

čo sa stane ak ten milión a pol nevezmeme. 

Ing. Dzurila – začnem škôlkou, škôlka zostane tak, ak nezaplatíme škôlka nebude dokončená, nebude 

dokončená podľa harmonogramu a projektu, prídu pokuty od staviteľa. Ak nedostaviame do určitého času, 

budeme musieť vrátiť dotáciu vo výške 1,3 milióna. Mesto škôlku zaplatí z vlastného celú a ešte bude 

nedokončená. Ovál - upomienky už chodia, ak nevyplatíme ovál do určitého času, platíme ho celý 

z vlastného - ďalších 100.000 eur. Čo sa týka ciest - stavenisko bolo odovzdané, čiže nevezme sa úver, 

nebudeme mať z čoho vyplatiť cesty a zaplatíme ďalších 450.000 eur z vlastného. Keďže toľko nemáme  tak 

mesto príde o všetok majetok a potom sa dostane do nútenej správy. 

p. Šiška – ďakujem. 

Primátor mesta - budeme sa snažiť VO-čkami tlačiť každú položku čo najnižšie. 
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Ing. Dzurila - úver sa neberie iba na tento rok. Možno o dva roky bude nejaký projekt, ktorý bude zaujímavý. 

Iná možnosť nie je. 

Primátor mesta – má ešte niekto niečo z poslancov? Dávam slovo PaedDr. Satmáryovej, DSc. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – úplne súhlasím s p. Dzurilom, toto sme sa snažili presvedčiť od decembra 2021, 

čo sú tu predchádzajúci poslanci. Chcem sa opýtať, aký je teraz úrok? 

Ing. Dzurila – úrok je nastavený na 3,859 %. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – v decembri 2021 bol úrok 0,5 % nesúhlasili ste s úverom, v lete 2022 bol úrok 

1,48 % nesúhlasili ste s úverom. Teraz je úrok do 4%, robte ako viete. Ďalej na projekty je 12 projektov, 

ktoré pokračujú z výziev. Trošku k reálnym číslam je 634.720,46 eur to sú zazmluvnené sumy na základe 

verejných obstarávaní. Áno, chápem, škôlku treba dotiahnuť, teraz je spoluúčasť 185.487 eur po tom 

rokovaní s ministerstvom či prídu, alebo nie toto beriem. Trošku iné čísla ja tu mám zo zmlúv ako máte Vy, 

nerozumiem tomu, tých 634.720 eur je bez faktúry - pán Lazor? 

Primátor mesta - bez atletického oválu a tepelných čerpadiel. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- nie, atletický ovál je 102.781,94 eur. 

Primátor  mesta - tam bola navýšená cena práce naviac na necelých 106.000 eur. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.- rekonštrukcia základnej technickej infraštruktúry 144.000 eur, to je riadna cena 

vo VO-čku. 

Mgr. Šefčíková HKM – jedná vec je vysúťažená cena, ale tá reálna tam bývajú rozdiely. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - bývajú, ale nie sú. 

Ing. Dzurila – ale budú.  

PaedDr. Satmáryová, DSc.  - zberný dvor 40.533 eur, tepelné čerpadlá ZŠ SNP 13 – 8.213,92 eur, Pumptrek 

je 0 eur, environmentálna výchova v meste Spišské Vlachy 6.645 eur, Rudoľka 85.903 eur. Keď sa do toho 

pustíte, potom je možné rokovať s MIRRI o dofinancovaní navýšenia stavebných materiálov, ale táto cena 

je už aj s čiastočným navýšením materiálov. Kostol to je vrátené, vzdelávanie zamestnancov je vrátené, 

cykloturistický chodník 22.770 eur, inkluzívne ihrisko viac ako 30.000 eur, mestský úrad vrátené, kultúrny 

dom a odolnosť divadla je zhruba 11.000 eur. Takže 634.720 plus cca. 37.000 eur za pána Lazora, IBV tak 

150.000 eur. Čo sú plusom sú vízie, ktoré by ste Vy chceli. Takisto by som nešla do 1,5 milióna, pretože je 

to už na veľkej hrane. 

Primátor mesta - to nie sú vízie, lebo tu cez 800.000 eur vyšli projekty, plus faktúry, ktoré sú rozbehnuté, je 

to prepočítané. 

Ing. Dzurila – škôlka je cez 300.000 eur - to čo budeme musieť zaplatiť. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – tri faktúry už boli. 

Ing. Dzurila - ešte k tomu 300.000 eur. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - ku 185.000 eur ešte 300.000 eur? 

Ing. Dzurila - ináč to zhotoviteľ nedokončí, ak to nedokončí, vraciame atď. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.- hovorím, nedá sa to dokončiť bez úveru, ale nešla by som do milióna a pol. 

Primátor mesta - všetky sú rozbehnuté a faktúry – p. Lazor, Ovál, tepelné čerpadlá, materská škôlka, cesty, 

cyklochodník Zahura, IBV, Rudoľová záhrada - 807.000 eur. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - IBV koľko ste počítali? 

Primátor mesta – 225.000 eur s rezervou, z toho 25.000 eur na projekty. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - nie, jeden bol vyplatený a druhý 15.000 eur sa má vyplatiť. 

Primátor mesta - vieš niečo o tom Michal? 

Ing. Dzurila - nie. 

Primátor mesta - to sú všetko sumy, na ktoré sa plánujú projekty nadhodnotené sumy, aby sme nešli nižšie 

ako reálne môžu stáť, je predpoklad, že by to malo byť menej. 

Ing. arch. Čurilla – každá položka musí byť schválená pred zastupiteľstvom. 

Mgr. Dzurilová - otázka, tvoje čísla sú aktuálne ku akému dátumu. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – k zmluve, tie čísla kde sa nezačalo sú aktuálne stále. Tie čísla sú čísla, ktoré 

sme stále predkladali poslancom keď bola uzavretá zmluva, keď bola daná spoluúčasť. 

Ing. Grega – mám ešte otázku, výška zadlženosti mesta je jediná podmienka na nútenú správu, alebo tam je 

toho viac. 

Mgr. Šefčíková HKM – áno podľa toho sa to vyhodnocuje. Aby som ešte upresnila pri maximálnej sume, 

ktorú tu máte navrhnutú vychádza zadlženosť na úrovni 59,29 %, no to je prepočet ku koncu februára 2023. 

Mesto svoje záväzky spláca každý mesiac, čiže výška dlhu sa postupne znižuje, táto percentuálna hodnota 

sa hýbe, znižuje sa každým mesiacom ako sa aj iné úvery splácajú. 

Ing. Dzurila - úvery sa splácajú k prvému v mesiaci. 
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Ing. Grega - potom je asi aj predpoklad, že keď zoberieme tých 1 500 000 eur s tými rezervami tak asi už  

nebudeme žiaden ďalší úver brať.  

Primátor mesta - toto je predpoklad, žeby sme mali všetko čo som spomínal povykrývať plus rezerva, ktorá 

vznikne refundáciou. Toto je taký strop, ktorý nám pomôže, vytvorí nám rezervu a tá rezerva sa pri veľkej 

pravdepodobnosti bude zväčšovať. 

Ing. Jánošík – bohužiaľ zaspali sme dobu, možno nám pol roka ušlo, ceny všetkého stúpajú a teraz váhame 

a ujde nám nejaká vec. Hlasujme s tým, že o tých položkách bude rozhodovať zastupiteľstvo, máme 

pripravený balík, ktorý potom môžeme použiť, lebo bez toho sa nepohneme. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.– k tej správe tá suma má byť ponížená o štátny fond rozvoja bývania. 

Mgr. Šefčíková HKM – ale veď tá nie je pripočítaná k tomu. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – je. 

Mgr. Šefčíková HKM – nebudem oponovať, nejdem to teraz prepočítavať, určite sa mohla stať chyba na 

mojej strane, ale tým pádom by to bola dobrá správa, lebo by bol dlh mesta menší. Som si však istá, že 

zakaždým vylučujem tie finančné prostriedky z výpočtu celkovej sumy dlhu pre účel posúdenia splnenia 

podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10 Návrh na prijatie úveru: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 81/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10 Návrh na prijatie úveru: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš  - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 82/IX/2023 bolo schválené.  

 

Bola vyhlásená 10 minútová prestávka. 
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K bodu č. 11 Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2023 

 

 

Ing. Dzurila -  jedná sa o zmenu v príjmovej aj vo výdavkovej časti, na príjmovej časti sa jedná o navýšenie 

bežných príjmov o 172.284 eur, v kapitálových príjmoch o 281.675 eur, a príjmové finančné operácie 

zvýšenie o 155.347 eur. Spolu navýšenie príjmov o 609.306 eur. Navýšenie výdavkov je o 30.800 eur bežné 

výdavky, školy 167.325 eur, kapitálové výdavky 410.449 eur a výdavkové finančné operácie 732, spolu 

navýšenie výdavkov 609.306 eur. 

p. Šiška - tarifný plat – verejná správa v časti výdavkov mínus 32 666 eur.  

Ing. Dzurila - tam sa jedná o odchodné a odstupné, bolo to napočítané na tarifnom plate, ale hore nad tým sú 

položky 28.570 eur a 4096 eur a to je vlastne plus mínus. 

p. Šiška - verejná správa – údržba mesta 2750 eur. 

Ing. Dzurila - tam vlastne bude ponížené v priebehu roka na tej položke. Na začiatku pri schvaľovaní 

rozpočtu som sa sekol a zase na kultúre som dal menej. Aby som ešte upozornil na tú časť – použitie úveru, 

to čo sa pred chvíľou schvaľovalo - v príjmovej časti je Kontokorent 151.602 eur, to je naša spoluúčasť na 

to, o čom sme sa rozprávali na pracovnom stretnutí. Z toho bude vyplatená rekonštrukcia cesty ul. Záhradná 

- faktúra Lazor 37.659 eur, atletický ovál – naša spoluúčasť je 105.729 eur, tepelné čerpadlá SNP 13 – tam 

je naša spoluúčasť 8.214 eur. dokopy to, čo bolo použité v príjmovej časti, je použité vo výdavkovej časti.  

Primátor mesta – ak už nemá nikto pripomienky tak p. PaedDr. Satmáryová, DSc. 

PaedDr. Satmáryová DSc. – kontokorent chcem sa opýtať to ste zobrali naspäť splátky? Ako sa tu objavil? 

Ing. Dzurila - predtým bolo schválenie úveru, teraz je už použitie. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - chcem sa opýtať na odstupné, ale to vlastne bolo vysvetlené. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 11 Zmena rozpočtu rozpočtovým 

opatrením č. 1/2023: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 83/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 12 Správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Spišské Vlachy ku 

31.12.2022 

 

 

Mgr. Dzurillová - správa bola prerokovaná na zasadnutí sociálnej komisie dňa 10.03.2023 a členovia 

sociálnej komisie odporúčajú Mestskému zastupiteľstvu v Spišských Vlachoch Správu o plnení 

Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Spišské Vlachy na obdobie rokov 2021 – 2031 ku dňu 

31.12.2022 zobrať na vedomie. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 12 Správa o plnení Komunitného 

plánu sociálnych služieb mesta Spišské Vlachy ku 31.12.2022: Mestské zastupiteľstvo v Spišských 

Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Bc. Dávid Labaš - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 84/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 13 Činnosť komisií 

 

Primátor mesta – dodnes zasadla jedna komisia – sociálna, jedna zasadala, ale nebola uznášaniaschopná a tri 

ešte nezasadali. Má niekto nejaké pripomienky? 

Ing. arch. Čurilla - kedy doplníme tých neposlancov? Na ďalšom zastupiteľstve? 

Primátor mesta - dáme k tomu stretnutie a dohodneme sa. 

 

 

K bodu č. 14 Rôzne  

 

p. Baloga – navrhuje do budúcna pre poslancov tablety. 

Ing. arch. Čurilla - prvý krok zariadenie, ktoré zaznamenáva priebeh a dá sa aj streamovať. 

Primátor mesta - súhlasím, aby to bolo zreteľnejšie, ak máte nejaký návrh. 

Ing. arch. Čurilla – áno na pracovnom stretnutí. 

Ing. Jánošík – ja by som skôr navrhoval dataprojektor, napr. pri predaji pozemkoch, hneď vidieť o aký 

pozemok sa jedná aj pre prítomnú verejnosť. Chcem upozorniť na rampu pri šume, zámok je poškodený bola 

tam čierna skládka. 

Ing. Dzurila – čo sa schvaľovala zmluva zo spoločnosťou D-Com, tam budú počítače, ktoré musia 

zamestnanci používať na komunikáciu s úradmi. Je plánovaný jeden PC do tejto miestnosti s tým, že mesto 

má projektor, takže by sa mohlo premietať. Je to beznákladové riešenie. 

Ing. Grega - je predbežný plán zasadnutí zastupiteľstva? 

Primátor mesta -  zatiaľ nie je, bude ďalšie 12.04. čo sa schválilo na predchádzajúcom MsZ. Áno v druhom 

polroku bude plán zasadnutí zastupiteľstva a taktiež plán zasadnutí komisií.  

Mgr. Čurilla –  od 7.3. pracujem ako projektový manažér, chcel by som Vás informovať o stave projektov.  

Čo sa týka záležitosti prevzatia dokumentácie, staré a nové vedenie musím povedať jednu vec, že bývalé 

vedenie mesta si dávalo záležať na projektoch aj takisto, čo sa týka formy spracovania a spôsobu riadenia 

projektov. Nemôžem povedať, žeby sa niečo zanedbalo, projekty sú podľa mňa dobré, len problém bude čas. 

Je koniec programovacieho obdobia, máme čas do 23.12.2023 t. z., že dovtedy už musia byť finančné zdroje, 

ktoré sú určené na tie projekty a vysúťaží ich nejaký dodávateľ, musia byť na účte toho dodávateľa a musí 

to byť zrealizované. Snažíme sa teraz projekty, ktoré sú rozpracované čo najviac urýchliť príp. meníme 

harmonogramy realizácie, lebo je to nutné, takže v podstate projekty: 

- Budovanie prvkov zelenej infraštruktúry – tu všetci čo sa týka stavebné oddelenie, primátor, vedenie mesta 

v spolupráci so mnou robíme na tom, aby tento projekt bol zrealizovaný. V prípade tohto projektu je potrebné 

sa dohodnúť s firmou, ktorá je už vysúťažená. Už nejdeme do žiadneho VO-čka, nakoľko v tom projekte 

bola odsúhlasená výška nenávratnej pomoci cca. 283.000 eur a vďaka VO-čku sme to dokázali znížiť, čiže 

je tam dosť dostatočná rezerva na to navýšiť rozpočet, pretože problém je tam ten, že realizátor projektu, 

ktorý má robiť tú stavebnú časť odmieta za takýchto podmienok vysúťažených prevziať stavenisko. 

Primátor mesta- kým to bolo na kontrole ceny išli tak hore, že vysúťažený už nechce. 

Mgr. Čurilla - toto nie je jediný projekt, ktorý trpí týmito záležitosťami, ktoré nás postihli (vojna na Ukrajine, 

energetická kríza atď.). Všetci sa snažia to zvaliť na vyššiu moc, robíme všetko preto, aby sa finančné zdroje 
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navýšili, alebo pokiaľ máme schválené dostatočné zdroje, čo najviac uspokojiť požiadavky dodávateľov. Pre 

predstavu, aby ste vedeli o čo ide, je to revitalizácia Rudoľovej záhrady, drobná revitalizácia kruháča 

a takisto časť parku. Plynulo nabieha na ďalší projekt: 

- Základná infraštruktúra – tam pôjde o rekonštrukciu ciest od Kultúrneho domu, cez Jilemnického ulicu, 

smerom na Hornádsku až ku Komenského 6 ku škole. V súvislosti s tým je plánovaná rekonštrukcia 

chodníkov. V prípade tohto projektu sme dostali ešte za minulého vedenia aj súčasného vyjadrenia od 

pamiatkového úradu - napadli tam nejaký žľab, toto bolo potrebné zosúladiť. Firma Eurovia, ktorá je 

víťazom bude sa podieľať na výstavbe, oceňujem ich ústretovosť aj promptnosť konania. 

- Novostavba MŠ – čo sa týka žiadosti bola vyhlásená výzva na konkrétne projekty kde sa navrhuje navýšenie 

kvôli energetickej kríze a situácie s Ukrajinou. Mám informácie, že finančných prostriedkov by malo byť 

dosť t. z. pokiaľ tento dokument doložíme, mali by sme dostať navýšenie o 25 %. V tomto prípade budeme 

musieť vstúpiť do jednania s Arprogom, pretože oni požadujú ešte 4% naviac, to už nechám na zastupiteľstvo 

ako to bude ďalej. 

- Pumptrek – tam by to malo byť v poriadku. 

- Environmentálne centrum – sa práve rieši na ZŠ Komenského 6, VO-čko už prebehlo, bude sa len meniť 

rozpočet, lebo dodávateľ nie je schopný dodať konkrétny tovar v požadovanom počte, nie je to na trhu. Dnes 

odišla žiadosť o zmenu projektu, meníme aj ponižujeme rozpočet o tie položky, úspora cca o 2.500 eur, 

s tým, že škola nedostane všetky didaktické pomôcky. Po komunikácii s p. Šofrankovou vedia účel projektu 

zabezpečiť aj fungovanie toho projektu ďalej. Nakoľko bude tých pomôcok menej, navýši sa počet žiakov, 

ale tých používateľov pomôcok nebudú ich potrebovať až toľko. Ide o 5 pomôcok, nie je to nič závažné. 

Prednostka MsÚ – vysoko oceňujem spoluprácu riaditeľky Základnej školy Mgr. Šofrankovej, naozaj 

ukážková spolupráca, súčinnosť a ochota. Hneď to vidieť na výsledkoch. Do činnosti je zapojená aj p. 

riaditeľka Mgr. Fábryová v projekte Materskej školy. Vedenie mesta podporuje úzku spoluprácu s tými 

ktorých sa to týka. 

Mgr. Čurilla – projekt cyklochodník, mal by sa najbližší mesiac spustiť. 

- Tepelné čerpadlá – ZŠ SNP 13 tam sa už bude posielať žiadosť o platbu, prekročili už 50 % podľa zmluvy, 

čiže majú právo na preplatenie čiastkovej faktúry. Problém čo vidím je  

- Zberný dvor - tam bolo neúspešné VO-čko, bohužiaľ padáme na tom, že 23.12.2023 je koniec a ja mám 

pocit, že tam aj keby sme to teraz dokázali vyobstarať v priebehu mesiaca, tak tá technika, ktorá tam je, 

neviem či budú dodávatelia schopní do toho dátumu to dodať, lebo sa bavíme o strojoch. 

Primátor mesta - nie je to stratené, ale je tam veľké riziko. 

Ing. Jánošík – rozprával som s bývalým prednostom, on vytypoval tú technológiu áut podľa tých čo majú 

napr. v Krompachoch konkrétne stroje, ktoré sú funkčné aj v iných okolitých obciach. Možno by sa trebalo 

spýtať v Krompachoch odkiaľ ich majú. 

Mgr. Čurilla – záleží od toho čo je vo VO-čku napísané, čo tam bolo. 

Primátor mesta – nejde o typ stroja, išlo o špecifikácie, parametre, opis predmetu zákazky tam boli problémy, 

ktoré vyhodnotili vyhotovovatelia VO, že sa nedali splniť, resp. nemohli sa prihlásiť, vylučovalo to 

záujemcov. Dali sme tie špecifikácie teraz prepracovať, aby boli použiteľné do VO. To je len príslušenstvo 

zberného dvora, to nie je zberný dvor. K zbernému dvoru sa viažu ďalšie problémy protipovodňového valu. 

Ing. arch. Čurilla - ten cyklochodník prešiel, ale zaujímalo by ma viac čo všetko je tam. 

Mgr. Čurilla – webová aplikácia čo má byť a webová stránka to už je vysúťažené, čiže tam kontrola VO. 

Boli sme v jednaní s víťazným uchádzačom je vidieť že vie s tým robiť. Stavebná časť – VO-čko je 

vyhlásené,  čakáme na víťaznú ponuku, potom Martin keďže si autorom projektu by sme chceli s tebou 

niektoré veci prejsť. Dávam všetkým poslancom do povedomia, že budeme tam potrebovať v prípade tých 

prístreškov realizovať aj informačnú činnosť. Pokiaľ by ste mali nejaký nápad čo by sme tam mohli zverejniť 

kľudne, toto je v podstate ešte otvorené. V tomto prípade nepredpokladám nejaké komplikácie, pokiaľ 

prebehne všetko v poriadku s VO-čkom, dodávateľ to začne realizovať.  

Primátor mesta - poprosím kto ešte nedal vlastné foto na zverejnenie na stránke mesta, ale aj na tabuli na 

mestskom úrade zaslať na kultura@spisskevlachy.sk do budúceho zastupiteľstva.  

Mgr. Čurilla - k tým projektom ešte jednu vec, v projektoch myslelo ešte predchádzajúce vedenie na  

výdavky na interný manažment, t. z., že si vieme napr. refundovať mzdy, nejakú časť. 

p. Biroščák – keď sú kontrolné dni pri materskej škôlke, aby sa mohli aj poslanci zúčastniť.  
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K bodu č. 15 Interpelácie 

 

 

V tomto bode neboli podané žiadne interpelácie poslancov. 

 

 

 

 

K bodu č. 16 Záver 

 

Primátor mesta –  v závere sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 5. zasadnutie MsZ o 18:18 hod. 

ukončil. 

 

 

V Spišských Vlachoch, dňa 27. marca 2023 

 

 

 

  

…..................................................                                   .......................................................                                                                            

Vladimír Baloga                                 Mgr. Marta Tomašková                                                              

primátor mesta                                              prednostka MsÚ 

 

 

Overovatelia zápisnice a prijatých uznesení:  

 

Mgr. Darina Dzurilová      ....................................................  

Ing. Viliam Grega      ....................................................  


